

HOME

JOURNAL | 美好家居

*exclusive in
KOA NISEKO*

with

*Supernova
LAND*



PureArt

BRINGING THE WORLD
TOGETHER THROUGH ART

從藝術出發，陶醉於獨一無二的質感生活裡

HK \$45 / NT \$250



OUR ALL NEW
REAL ESTATE GUIDE
FEATURING THE BEST
PROPERTIES TO INVEST
AND CALL HOME
新增房地產必讀指南
詳盡收錄物業投資及
置業安居的精彩介紹



Release FREE FLOW

Award-winning architect and interior designer Jean-Michel Gathy creates seamless transitions with the element of water for the Four Seasons Hotel Bangkok at Chao Phraya River. Boasting 299 elegantly furnished guest rooms, his unique contemporary interpretation of interior and landscape design is mirrored throughout the urban sanctuary. | 廉潔深邃的建築師兼室內設計師Jean-Michel Gathy為曼谷湄南河四季酒店，打換出無與倫比的暢度，並融入了地球上最柔美的重要元素「水」，底數散放和諧美。這位神奇設計大師以現代手法演繹出299間既溫典雅的奢貴，詮釋獨特的室內和景觀風光。denissons.com.my



DRAW A LINE

Nendo Design, founded by architect Oki Sato, teams up with rug company Nodus to craft this exquisite "one-stroke" rug, in which the decorative pattern is created with one very long single line – "During the making of which the pen was never detached from the sheet of paper," explains Oki. Each piece is hand-tufted by craftsmen in India over the course of six months and invites the observer to trace the trajectory of the pattern with their eyes. | 建築師佐藤大創立的Nendo Design與地墊品牌Nodus合作製造精美的「草叢」地墊，運用一條長筆一根線繪出複雜圖案。每件作品均由印度工匠以半年時間以人手技術而成，以獨特設計吸引你細看其細膩動態。nudus.com

INTRICATE CRAFTSMANSHIP AND CREATIVITY

UNITE IN THESE STATEMENT PIECES

FERNS AND PETALS

Form your own private garden at home with the Passifolia tableware collection by Hermès. Available in 32 colours, the exuberant, jungle-like patterns are a harmonious interplay of light, shadow and a variety of hues. A hand-painted gold filigree further accentuates the rich and vivid depiction of vegetation, creating one of the most unforgettable tablescapes you'll ever see. | 以精緻的愛麗絲餐具收藏系列Passifolia讓你層層驚喜成迷。花器！印有茂密叢林花樣的盤品共帶來32種色彩可選，呈現出色調與光影之間的和谐互應。手繪金片細節進一步突顯植物的堅挺生趣形象，快來打造難忘的餐桌擺設，驚豔你所愛的人吧！hermes.com



FREE FLOW

landscape design is mirrored throughout the urban sanctuary. | 屢獲殊榮的建築師兼室內設計師Jean-Michel Gathy為曼谷湄南河四季酒店，打造出無縫自然的過渡，並融入了地球上最柔和的重要元素「水」，處處散放和諧美。這位傳奇設計大師以現代手法演繹出299間裝潢典雅的客房，詮釋獨特的室內和園景風光。denniston.com.my



DRAW A LINE

Nendo Design, founded by architect Oki Sato, teams up with rug company Nodus to craft this exquisite "one-stroke" rug, in which the decorative pattern is created with one very long single line - "during the making of which the pen was never detached from the sheet of paper," explains Oki. Each piece is hand-tufted by craftsmen in India over the course of six months and invites the observer to trace the trajectory of the pattern with their eyes. | 建築師佐藤大創立的Nendo Design與地毯品牌Nodus合作這款精美的「單線」地毯，僅用一條長單線繪出複雜圖案。每件作品均由印度工匠以半年時間以人手簇絨而成，以獨特設計吸引你細賞其細膩軌跡。nodusrug.it

INTRICATE CRAFTSMANSHIP AND CREATIVITY

UNITE IN THESE STATEMENT PIECES

